
PROTOKÓŁ NR  21/16

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 21 grudnia 2016 roku

W dniu 21.12.2016 roku o godz. 17:00 Komisja Oświaty odbyła spotkanie z Radą Pedagogiczną i Radą

Rodziców  w  SP  Nr  3  w  Kowarach,  podczas  którego  został  omówiony  temat  sieci  szkół  w  związku

z  planowanymi  od  1  września  2017  r.  zmianami  w  systemie  oświaty  wprowadzającymi  8-letnią  szkołę

podstawową.

Zebrani  chcieli  uzyskać  informacje  o  planowanych  działaniach  miasta  względem  SP  Nr  3

w Kowarach. Rodzice i nauczyciele opowiedzieli się za pozostawieniem SP Nr 3 w tym samym budynku.

Radni biorący udział w spotkaniu zapewnili,  że do reformy edukacji podchodzą z wielką rozwagą

i odpowiedzialnością. Brane są pod uwagę m.in. wnioski rodziców, długość drogi dzieci do szkoły oraz koszty

utrzymania placówki. Po dyskusji, Po dyskusji, przedstawiciele Komisji stałej Oświaty i Kultury odnosząc się

do  przedstawionych  przez  nauczycieli  i  rodziców  argumentów  zadeklarowali,  że  będą  optować  za

pozostawieniem szkoły w tym sam budynku i z tą samą kadrą nauczycielską, przekształcając ją od września

2017 r. w ośmioletnią szkołę podstawową.

 

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Anna Klepacz                                                                                                    Anna Klepacz


